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 Referat 

- fra ordinært afdelingsmøde i Afdeling 8 
 
Mødested Mylius Erichsens Vej 76, 9000 Aalborg 

Mødetidspunkt: 23. maj 2019 kl. 19.00 

Antal deltagere: 17 husstande, svarende til 34 stemmer 

Gæster: fra Vivabolig 

Organisationsbestyrelse: Pia og Per deltog 

Referent: Rasmus 

Velkomst ved Lisbeth  
Lisbeth bød velkommen og foreslog Pia som dirigent 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

Pia blev valgt 

2. Godkendelse af forretningsorden 

Pia forklarede om forretningsordenen og den blev godkendt 

3. Valg af referent fra afdelingsbestyrelsen 

Rasmus blev valgt 

4. Valg af stemmeudvalg 

Per blev valgt 

5. Godkendelse af beretning for afdelingen 

Lisbeth fortalte om hvad der var sket igennem året. 

Beretningen blev godkendt 

6. Orientering fra afdelingens teamleder 

René forklarede om hvordan teamet var sammensat. 



 

 
Side 2 

 

Der blev fortalt om hvordan man laver flere ting i lejemålene for at hæve 

standarden og samtidig spare afdelingen for penge ved selv at gøre det 

Der blev orienteret om de nye vaskerier, hvordan Nortec har overtaget driften 

Brandvejene er blevet gennemgået og stien ned mod Scoresbysundvej bliver 

udvidet så den kan bruges som redningsvej. 

Kommende arbejder: ny støtte kant ved fortov 

Verdensmålene blev vendt og vigtigheden ved sortering af affald blev drøftet. 

Man har problemer med at folk udefra sætter affald. Vi får opsat skilte og har 

kontaktet nabo ejendommene, vi følger om det hjælper, eller melder folk ind. 

Afdelingen blev orienteret om at afdelingen ejer et stykke jord ved 

naboejendommen. Hvilke planer der er med jorden, ved man ikke endnu.  

7. Orientering om afdelingens regnskab 

Regnskabet blev gennemgået, det viste et overskud på 90.893 kr og der var 

ligeledes lavet en ekstra henlæggelse på 89.000 kr 

8. Godkendelse af afdelingens budget 

Budgettet blev fremlagt, der blev fortalt om små henlæggelser og at disse blev 

hævet i budget 2020 

Budgettet blev godkendt  

9. Behandling af eventuelle indkomne forslag 

Forslag 1 om bestyrelses sammenarbejdet med afd 7 blev godkendt 

Forslag 2 om at arbejde videre med Eniig om at indlægge fibernet i afdelingen 

blev godkendt.  

10. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Der skulle vælges 2 nye bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Pia Davis blev valgt 

Helle L Jensen blev valgt 

Der blev ikke valgt suppleanter. 

11. Valg til repræsentantskabet 

Afdelingen udpeger selv repræsentanterne 

12. Orientering fra beboerrådgiver 

Johnny orienterede om at afd 8 er en rolig afdeling med få klagesager. 



 

 
Side 3 

 

Der blev fortalt om hvilke type sager der fylder mest 

Han fortalte om at SØ udvalget holder arrangementer for de unge mennesker i 

området. Dette vil blive synliggjort med opslag og bannere i området 

13. Eventuelt 

Spørgsmål om info ud på flere sprog. 

 

 

Lisbeth takkede for god ro og orden. 

 

 

Pia Hornbæk  Rasmus Højfeldt Hansen 
Dirigent  Referent 
 


